
Inspraakreactie op ‘plan Laag Zuthem’ in de 
programmabegroting 2018 - 2021 
De inspraak bestaat uit drie delen. Eerste deel gaat over het probleem en de aanleiding 
voor het plan. Tweede deel legt uit waarom het plan goed is. Derde deel blikt terug op het 
proces dat is gevoerd en dat komen gaat.  

Deel 1 - Van probleem naar plan (Bas)  

● Dag allemaal, ik ben Bas van Munster en woon in Laag Zuthem.  

● Een jaar geleden kwam de gemeenteraad naar het Trefpunt bij ons in het dorp.  

● Vandaag zijn we hier met een hele grote groep mensen.  

● Vorige keer hebben we verteld dat we niet veilig kunnen spelen in ons dorp.  

● Dat het oversteken bij school gevaarlijk is.  

● Dat de schoolzone niet werkt, alleen de paarden schrikken van de cirkels op de weg ;-) 

● De auto's rijden veel te hard, vlak langs het schoolplein.  

● Je ziet niet goed wat er aan komt bij de kruising.  

● Soms fietsen we over de stoep omdat dat veiliger is.  

● We zijn blij met het plan voor Laag Zuthem. 

● Ik geef nu het woord aan Kiki om te vertellen waarom dit een goed plan is. 

Deel 2 - Een veilig en mooi dorp (Kiki)  

● Ik ben Kiki Scholing en óók ik woon in Laag Zuthem.  

● Ik ben blij dat de gemeente nu een plan heeft gemaakt.  

● Met dit plan wordt ons dorp weer veilig voor jong én oud!  

● De auto’s kunnen niet meer door ons dorp racen.  

● Iedereen kan dan veilig lopen en fietsen. 

● Er komt meer ruimte en groen voor ons schoolplein.  

● Misschien is een klaar-over dan ook niet meer nodig. 

● En … met dit plan wordt Laag Zuthem ook veel mooier. 

● Met bomen en planten.  

● De straten zullen er op dezelfde mooie manier uit gaan zien.  

● Er komen brede stoepen die voor iedereen geschikt zijn.  

● En fietsers die staan voorop in het verkeer..  

 

 

 



Deel 3 - Kernboodschap vanuit Laag Zuthem (Tijs) 

● Tijs de Bree is mijn naam, namens de beide klankbordgroepen en het Plaatselijk 

Belang Laag Zuthem, spreek ik vanavond in over de plannen die voor Laag Zuthem.  

● Laag Zuthem is blij met het voorstel om de verkeersveiligheid en leefbaarheid in Laag 

Zuthem aan te pakken.  

● Veel waardering voor het initiatief van de gemeenteraad (Raad op Pad in het Trefpunt 

zomer 2016).  

● Mooi dat het college van B&W voortvarend aan de slag is gegaan met de 

motie/opdracht van de raad om aan de slag te gaan (‘daad bij het woord te voegen’).  

● Dank voor de vakkundige ambtelijke begeleiding vanuit de gemeente Raalte, met 

name de heren Rodijk en Dekker.  

● Het resultaat mag er zijn: een samenhangend pakket met maatregelen om 

verkeersveiligheid en leefbaarheid in Laag Zuthem weer op peil te brengen. 

● Natuurlijk zijn er toch nog vragen en soms twijfels;  

○ Hoe gaan de stoep en straat er uit zien?  

○ Wordt de snelheid van het autoverkeer echt verlaagd? 

○  Kan het groot materieel, landbouwvoertuigen, goed van en naar het bedrijf 

aan de Kolkweg? 

○ Is de capaciteit van de nog aan te leggen hemelwaterafvoer voldoende?  

● De gemeente Raalte, Plaatselijk Belang Laag Zuthem, tientallen inwoners in 

klankbordgroepen, hebben een solide basis voor dit project gelegd. Veel vertrouwen 

dat bij de uitwerking ruimte is om deze punten op te pakken.  

● Tot slot, dank voor de gelegenheid hier in te mogen spreken en wij hebben 

vertrouwen in de plannen voor Laag Zuthem 

 


